
Referat af skolebestyrelsesmøde 10. juni 17.00-19.00 – Bindslev - personalerummet 

Mødeleder: Anette Afbud fra: Maria.  Øvrige deltagere:  

 Emne  Hvem Hvad skal vi udrette?  

 

Forbere-

delse/ 

proces 

Tid Referat 

NB! Vi får en let gang mad, når vi mødes kl. 17. 

1 Generelle 

orienteringer 

Lars   15 

Orientering om dødsfald hos medarbejder fra Lendum. 

Den seneste tid har været fyldt med planlægningen af næste 
skoleår. Enkelte lærere kommer til at skifte undervisningssted 
af hensyn til en retfærdig fordeling af ressourcerne samt 
fagfordeling. Derudover er der 2 lærere, som bliver 
omplaceret til andet skoledistrikt. 

Referat af skoleudviklingssamtale lægges på hjemmesiden. 
Lars orienterede kort om temaerne i samtalen. Referat sendes 
særskilt til skolebestyrelsen sammen med referatet fra 
mødet.  

Modellen for anvendelse af de i alt 2,7 mio. kr. årligt til 
styrkelse af klassefællesskaberne er besluttet. Konkret 
betyder det, at der etableres et korps af dygtige 
lærere/pædagoger i et samarbejde mellem Hjørringskolen, 
almenområdet og PPR. På baggrund af indkomne ansøgninger 
er der udvalgt et antal ressourcepersoner, som hver især 
bliver tilknyttet et skoledistrikt i ca. 2 hele dage om ugen. Det 
er endnu uklart, hvem vi får tilknyttet i Sindal Skolecenter. 
Fokus er på styrkelse af hele klassens deltagelsesmuligheder. 
Der er således mulighed for at flere klasser kan få en indsats. 

Socioøkonomisk indeks forventes opdateret, så det indgår i 
tildelingen af midler til budget 2025.  



BFU-udvalget har behandlet budget 2025. Der er lagt op til et 
”vedligeholdelsesbudget”. Dvs., at hvis de ønsker nye tiltag, så 
skal ressourcerne findes inden for udvalgets egen ramme. 
SCH som fyrtårn samt investeringsstrategi vedr. IT er sendt 
videre til byrådets budgetforhandlinger 

2. Dialogmøde 3. 

juni 

Anette Orientering fra Anette om 
dialogmødet 3. juni med BFU-
udvalget 

 10  
Anette orienterede om dialogmødet: 

Budget 25: IT investeringsstrategi 

SCH som fyrtårn for praksisnær undervisning 

The Promise 

Anlæg – eksempler på hvad der er med videre. 

3. Ansøgning om 

udvidet 

åbningstid 

Lars Der er indkommet en ansøgning fra 
Sindal 

 10  Godkendt 

4. Mulighed for 

praktik fra 6. 

klasse 

Lars Se bilag. 

Muligheden kræver, at 

skolebestyrelsen bakker op. 

 10 Bestyrelsen bakker op om ansøgningen.  
 

5. Medlemskab af 

Skole og 

Forældre 

fremadrettet 

 Det koster ca. 10.200 kr. årligt at 
være medlem.  

Hvad bruger bestyrelsen 
medlemsskabet til? 

 10 Vi fastholder for at støtte foreningen.  
 

6. Evt.    10 På første møde i det nye skoleår præsenteres status på 

økonomi i 2024 samt elevtal. 

Kunne vi øge andelen af skolevenner? Evt. via 

forældrekommunikation, til juleklippedag m.v.  

 



 

Vi slutter af med at køre til Tversted og spiser en is😊 


